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Protok6 Nr L VI.2023 

z LVI uadzwyczajua Sesji Rady Gmiuy Siubice 

odbytej w dui 20 wrzesnia 2023 r. 

I 
Obrady LVI nadzwyczajnej Sesji Ratly Gminy Slubice odbyly siy w godz. 93°_ 958 oraz 

byly transmitowane na Zywo w interneci l . Obrady prowadzil przewodnicz~cy Slawomir 
Januszewski . 
Stan Rady - 14 os6b 
Obecnych - 14 os6b tj. 93.33% 
W sesji udzial wziyli: 

1. Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. Przemyslaw Nowacki - sekretarz grniny, 
3. Nikola Jaros - zastypca sk~rbnik gminy, 
4. radni wedlug zal~czonej listy obecnos I, 

Do pkt. 1 
Slawomir Januszewski - przewodn cz~cy Rady otworzyl obrady LVI nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Slubice, powital wS9 stkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza 
i zastypcy skarbnik. Na podstawie 1isty obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
14 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Sl~bice moze obradowa6 i podejmowa6 prawomocne 
uchwaly. Przewodnicz~cy na ustny wn osek radnych poprosil 0 dodanie do punktu 3 
podpunktu 2 w brzmieniu "Sprawy r6zne". 
Do pkt. 2 

. ~rze~o.dnicz~cy poddal pod glosOlwanie porz~dek obrad, z wprowadzon~ zmJan~ . 
Radm me mleh zadnych uwag. 

W wyniku jawnego glosowania tada - stan 14 obecnych jednoglosnie przyjyla 

porz~dek obrad. Porz~dek obrad przedstawla siy nastypuj~co:
J 

Proponowany porz~dek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjycie porzG}dku obrad. 
3. Podjycie uchwa~y w sprawie: 

a) zmiany Uchwa~y Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, 
b) sprawy razne. 

4. ZakOllczenie obrad. 

Do okt. 3a 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gmihy Slubice na rok 2023. 
Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udzial 14 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednOglO!Sie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchw ly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023, wraz z 

imiennym rejestrem glosowan stanowi zal cznik do protokolu. 
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Do pkt. 3b 

Radny Dariusz Wolinski zwr6cil siy z prosbq w imieniu swoim a takZe mieszkanc6w 

o uzupelnienie drogi luliszew - Zyck koJo Pana L i Pana M. Przy krzyzu Sq niewielkie ubytki, 

kt6re mozna by bylo uzupelnic refultatem. Radny poprosil 0 zamontowanie lampy kolo Pana 

M.J, gdyz tam jest spory zakryt i rosnie wielki dqb. Widocznosc wieczorem jest tam 
ogramczona. 

Radna Katarzyna Milczarek r6wniez przypomniala 0 swojej prosbie zwiqzanej 

z montazem w miary mozliwosci lamp solarnych w miejscowosci Laziska. Rozpoczql siy rok 

szkolny i dzieci rano wychodZq na przystanki autobusowe, kt6re Sq slabo oswietlone. Zbliza 

siy okres jesienno - zimowy w kt6rym szybko robi siy ciemno, dlatego montaz tych lamp jest 
jak najbardziej zasadny a do tego poprawil by na pewno bezpieczenstwo dzieci jak 
i mieszkanc6w. 

Radny Stanislaw Szymanski poprosil 0 zabezpieczenie srodk6w na drogy 
w Alfonsowie ana drugim Alfonsowie 0 zamontowanie lampy dokladnie za P. R. 

Radna Teresa Sitkiewicz zapytala czy w zwiqzku z brakiem mozliwosci przejezdZania 

przez tereny prywatne w celu dojazdu do Slubic, moma bylo by zrobic plany na budowy 

drogi kolo Pana M w d61. Ta droga, kt6ra aktualnie mieszkancy mUSZq dojezdzac do SJubic 
jest bardzo w zlym stanie. CZysto jest tam bJoto i mozna siy zakopac. Radna powiedziala, ze 

moze zrezygnowac z pobierania diety Radnego Gminy Slubice a pieniqdze przeznaczyc na 
zrobienie projektu drogi. 

Radny Jacek Ambroziak poprosil 0 zebrania wiejskie oraz 0 poprawy znak6w 

drogowych na terenie dr6g gminnych. 

Przewodniczqcy poprosil 0 uzupelnienie na drogach ubytk6w kruszywem 
w Wiqczeminie Polskim i Nowym oraz 0 podciycie drzew po starym wale i przy drogach 
mniejszych na Wiqczeminie. 

W6jt poinformowal, ze jesli chodzi 0 temat zabezpieczenia srodk6w finansowym na 
jakiekolwiek inwestycjy czy tez naprawy dr6g to bardzo prosi Rady 0 zabezpieczenie 

srodk6w. Radni dokladnie wiedzq, jak wyglqda budzet gminy. Razem staramy siy decydowac 
i zabezpieczac na co zostanq przeznaczone srodki pieniyme na nastypny rok. Rada Gminy jest 

decydentem w kwestii przeznaczania pieniydzy jak i planowania budzetu na przyszly rok a 
w6jt tylko to realizuje. Rozpoczylo siy juz jesiennie wykaszanie poboczy na terenie Gminy 
Slubice, do konca przyszlego tygodnia powinny siy te prace zakonczyc. W6jt powiedzial, ze 
znaki Sq ciqgle poprawiane, ale widocznie komus bardzo przeszkadzajq. Duzo znak6w jest 
dewastowanych, ale gmina w miary mozliwosci stara siy je uzupelniac. 

W6jt odpowiedzial radnej Teresie Sitkiewicz, ze kazdy wlasciciel posesji w 

miejscowosci Grzyb6w posiada wyjazd z posesji i dojazd do Slubic. Moze nie kazdemu siy te 
drogi podobajq, ale kazdy je posiada. Jezeli chodzi 0 infrastruktury drogowq dotyczq.Cq dr6g 
gruntowych to wyr6wnywarka na biezqco te drogi poprawia, tak zeby byJy przejezdne. 

W6jt zaprosil radnych na Piknik ekologiczny kt6ry odbydzie siy w dniu jutrzejszym 
przy Szkole Podstawowej w Slubicach. Piknik jest w 100% zrealizowany ze srodk6w 
zewnytrznych. Wylqczenie w dniu dzisiejszym wody bylo spowodowane rozbudowq sieci 

wodociqgowej na ulicy Lqkowej. Inwestycjy na terenie gminy przebiegajq bez zakl6cen 

zgodnie z harmonogramem. W nastypnym tygodniu rozpocznie siy realizacja przebudowy 
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terenu pomiydzy kosciolem a bankiem w Sl~bicach. Dzis trwa montaz ogrodzenia przy s~kole 

w Jamnie. Caly teren przy szkole zostal uporr'ldkowany, powyrywane zostaly zakrzaczema. 

W6jt poprosil mieszkailc6w by na biez'lco zglaszali nieSwiec'lce lampy na terenie 

Gminy Slubice do podinspektora 1. Lenarcikk. 
Radna Teresa Sitkiewicz poprosila pb raz kolejny W6jta 0 interwencje w sprawie tego 

dojazdu do Slubic. Zar6wno ona jak i jeszbze kilku mieszkanc6w by dostac siy do Slubic 

muszy je.chac .do Pa~a M i od te~o ~ana ~opiero do Slubic. Droga jest grzysk~ z liczny~! 
ubytkaml. Mleszkancy myczq Sly JUz t1k dobrych pary lat. Radna prosl by zroblc 

dokumentacjy na now'l drogy a w prZYSZlO~ i Rada postara siy pozyskac srodki finansowe na ' 

jej realizacjy. 

W6jt odpowiedzial, ze tak jak ju' wspomnial wczesniej. Kazdy mieszkaniec rna 

dojazd do swojej dzialki. Oczywiscie rozumie, ze wczesniej gospodarze, aby dojechac do 

swoich grunt6w przejezdi:ali przez prywatrle grunty, ale ktos te prywatne grunty wykupil i 

zakazal przejazdu. Ma ten wlasciciel do teJo w 100% prawo. Teraz by dojechac do swoich 
grunt6w rolnych trzeba jechac innq drog'll trochy dluzsz'l, ale W6jt powt6rzyl, ze kazdy 

mieszkaniec rna drogy dojazdu do swojfj posesji i ziemi. A jesli chodzi 0 kwestiy 

dokumentacji to W6jt poinformowal, by Radni zabezpieczyli srodki finansowe na prace 

geodezyjne. W6jt przypomina, ze wsp6lne \lstalenia z Rad'l byly takie, iz priorytetem Gminy 

Slubice byla gospodarka wodna. Tego siy trzymamy. Na tej sesji zabezpieczylismy wlasnie 

pieni'ldze na pracy na terenie stacji u~datniania wody w Grzybowie, gdyz jest w 

nienajlepszym stanie. W6jt dodal po raz kolejny, ze to Rada Gminy Slubice planuje budi:et i 

to wlasnie wy zadecydujecie, czy bydzie rbbiona stacja uzdatniania wody w Grzybowie by 

mieszkancy mieli wody w kranach, czy byd~ robione plany na powstanie nowych dr6g. Nie da 
Isiy zrobic wszystkiego na raz. 

Radny Dariusz Wolinski poprosil q zabezpieczenie pieniydzy na zrobienie drogi na 

ul. Wielkiej Wody oraz 0 kilka wywrotek refultatu na drogy G39 kolo P. S w celu 

wyr6wnania i poprawienia jakosci przejazqu przez t'l drogy. Radny podziykowal w imieniu 
I 

wlasnym i druh6w 0 pomoc w wykoszeniu iakrzaczen przy POSP Juliszew. 

W6jt na koniec powt6rzyl, ze nie tla siy wszystkiego zrobic na raz, gdyz jest tego
I 

bardzo duzo, ale to rada jest decydentem w sprawie planowania budzetu. W6jt stara siy 

pozyskiwac pi~ni'ldze z zew~'ltrz co tez ciq,le czyni. 
DyskusJa na tym etaple zostala zakonczona. 

Do Pkt; d . R d G' . Id .~ . d k b d LVI d " S ..rzewo mcz'lcy a Y mmy stwler Zit, ze porz'l e 0 ra na zwyczaJneJ eSJI 
Rady Gminy w dniu 20 wrzeSnia 2023 r. ~ostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i 

soltysom za uczestnictwo w obradach oiaz wszystkim osobom ogl'ldajqc sesjy drog'l 
eiektronicznq, po czym je zamkn'll. I 
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